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Protokół  Nr XXIX/2021 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 20 maja 2021 roku 

w godz. od 1600 do 1700 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 14 radnych)   

Obecni: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Nieobecny radny: Dopierała Michał 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W sesji uczestniczyli także Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek oraz Skarbnik Gminy – 

Mirosława Kozłowska. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII  sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Borek Wlkp. z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021; 
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2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2027; 

3) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego; 

4) określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów; 

5) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Borek Wlkp.  

9. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

10. Zakończenie. 

 

Następnie na prośbę Burmistrza Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do 

porządku sesji projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Gostyńskiego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne uwagi. 

Więcej uwag nie zgłoszono, po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta  

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie: 

Pkty od 1 - 7 bez zmian 

Pkt. 8. Rozpatrzenie projektów i uchwał w sprawie: 

ppkty od 1) – 5) bez zmian 

6) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego. 

pkty 9 i 10 bez zmian 
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał  czy są uwagi do przedstawionego porządku sesji. 

Nikt uwag nie zgłosił, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie jego 

przyjęcia. 

 

Za przedstawionym porządkiem sesji głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta  

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII  sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XXVIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  27 kwietnia 2021 roku i był 

wyłożony na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał 

czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXVIII sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie jak również pozostałe 

sprawozdania zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego  
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w Borku Wlkp. Materiały przesłano również  radnym na pocztę elektroniczną. W związku  

z tym sprawozdania nie będą odczytywane na sesji.  

Żadnych uwag do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto Burmistrz poinformował, że jak dało się zauważyć w kwietniu, z przestrzeni 

publicznej (m.in. okolice skweru przy targowisku, placu zabaw przy przedszkolu oraz parku 

w Karolewie) większość ławek została zabrana w celu ich odnowienia oraz naprawy. Dotyczy 

to również ławek znajdujących się w parku im. Adama Mickiewicza. W połowie maja br. 

prace z tym związane zostały zakończone, a większość naprawionych ławek wróciła na swoje 

miejsca. Z uwagi na poważne i trwałe uszkodzenie, stopień zużycia, a także nieopłacalność 

napraw 8 ławek zostało zlikwidowanych, a ich części w dobrym stanie, wykorzystane do 

naprawy pozostałych. Koszt naprawy 48 ławek wyniósł 6.500 zł. 

Należy zauważyć, że ławki znajdujące się w parku Adama Mickiewicza zostały ustawione w 

wyznaczonych do tego miejscach i przymocowane do podłoża śrubami. Mimo to w ciągu 

ostatniego miesiąca niejednokrotnie zostały one przeniesione w inne miejsca. W ten sposób 

doprowadza się do tego, że podczas wyrywania ławki ze śrub przymocowanych do kostki, 

zniszczeniu ulegają żeliwne nogi, jak również sama kostka. Prosimy zatem naszych 

mieszkańców, a zarazem rodziców młodzieży korzystającej z przestrzenie publicznej, 

o zwrócenie uwagi swoim dzieciom, że nie należy przenosić ławek umiejscowionych na 

danym terenie. Powoduje to ich niezamierzone uszkadzanie. 

Ponadto informuję, że każdorazowy akt wandalizmu, w skutek którego zniszczone będzie 

mienie gminne, zostanie zgłoszony na policję, a sprawcy pociągnięci do odpowiedzialności. 

Dbajmy o naszą wspólną przestrzeń i porządek wokół niej. Nie niszczmy ławek i koszy oraz 

szanujmy pracę osób, które dbają o tę przestrzeń. Pamiętajmy również, że wszelkie koszty 

związane z likwidacją szkód (naprawa, wymiana) pokrywane są z budżetu gminy, czyli 

naszych wspólnych pieniędzy. 

 

Ponadto Burmistrz poinformował, że na terenie Zalewu Jeżewo znajduje się obiekt 

hydrotechniczny, który jest własnością  Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu, 

a  teren wokół zalewu  należy do Nadleśnictwa Piaski. Urząd Miejski w Borku Wlkp. nie jest 
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odpowiednią jednostką do utrzymania czystości i porządku na powyższym terenie, nie ma 

również możliwości montażu dodatkowych koszy na odpady komunalne. Zapytanie  

e-mailowe, które wpłynęło do Urzędu dotyczące montażu dodatkowych koszy na odpady 

komunalne przy Zalewie Jeżewo zostało przekazane właścicielowi tego terenu czyli do 

Nadzoru Wodnego Wody Polskie w Gostyniu. Z informacji pozyskanych z w/w Nadzoru 

Wodnego dowiedzieliśmy się, że problem zostanie w najbliższym czasie rozwiązany, 

wystąpiły chwilowe trudności w podpisaniu umowy o wywóz śmieci. Informacja z dnia 

dzisiejszego  problem jest już rozwiązany, śmieci zostały posprzątane i zostały powieszone 

dodatkowe worki na odpady. Ponadto Burmistrz poinformował, że na terenie Zalewu  działa 

Polski Związek Wędkarski i Okręg w Poznaniu  Koło nr 174 w Borku Wlkp. wydające 

zezwolenia dla wędkarzy. Posiada duży pojemnik na odpady oraz umowę z firmą, która je 

zagospodarowuje i dalsze problemy z odpadami nie powinny występować. Burmistrz 

poinformował, że władze Gminy oprócz interwencji u właściciela Zalewu nie mogą nic 

więcej zrobić, gdyby nawet chcieli nie mogą wydatkować środków na ten cel, ponieważ 

byłoby to złamanie dyscypliny finansów publicznych. 

Następnie  Burmistrz przedstawił informacje dotyczącą odbioru odpadów 

komunalnych. Od początku roku do dnia 17 maja 2021 r. miały miejsce następujące kontrole 

odpadów przywożonych do ZGO Sp. z o.o. w Jarocinie z terenu gminy Borek Wlkp. 

Kontrole były przeprowadzone w następujących dniach: 

 

- w dniu 29 marca      - 1 kontrola 

- w dniu 12 kwietnia  - 2 kontrole 

- w dniu 26 kwietnia  - 2 kontrole 

- w dniu 04 maja        - 1 kontrola 

- w dniu 17 maja        - 1 kontrola 

Na 7 przeprowadzonych kontroli odpadów, nieprawidłowości stwierdzono w 5 transportach 

odpadów. 

Kontrole dotyczyły niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych o kodzie 20 01 

03. 

Podczas ww. kontroli, oprócz odpadów komunalnych wykryto: 

- odpady poremontowe 

- odzież 

- sznurki rolnicze 

- odpady wielkogabarytowe 
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- taśmy bandujące 

- metalowe elementy 

W wyniku przeprowadzonych kontroli Gmina Borek Wlkp. została obciążona 

podwyższonymi kosztami zagospodarowania odpadów komunalnych - koszty wzrosły o 

6.298,56 zł. 

Ponadto w dniu 17 maja, w wyniku kontroli przeprowadzonej przez firmę Trans-Kom, 

stwierdzono naruszenia na 7 posesjach. 

W odpadach niesegregowanych (zmieszanych) znaleziono folie rolnicze, leki, uszczelki 

samochodowe, płyty dachowe faliste, sznurki rolnicze, styropian, które nie zostały zabrane i 

nie naliczono kary. 

W odniesieniu do odpadów rolniczych należy zauważyć, że w pierwszej połowie maja na 

terenie gminy Borek Wlkp. firma Jopek Recykling przeprowadziła zbiórkę tego typu 

odpadów (sznurki, folie, wiaderka, worki po zbożu). 

Koszt odbioru wyniósł 100 zł  - był to koszt, jaki poniosło jedno gospodarstwo niezależnie od 

ilości posiadanych odpadów. 

Dodatkowo rolnicy mogli oddać siatkę od owijania balotów i worki papierowe z folią po 

paszy - koszt 150 zł oraz folię czarno - białą i czarną oczyszczoną z ziemi i błota - koszt  

100 zł. O ww. zbiórce zostali powiadomieni sołtysi. 

Kolejną sprawą jaką przedstawił Burmistrz była informacja na temat dewastacji mienia 

gminnego i łamanie przepisów związanych z parkowaniem samochodów na chodnikach. cyt. 

”Samochody parkując, zajmują większą część pasa  rowerowo – pieszego i  utrudniają 

poruszanie pieszym czy rowerzystom. Natomiast pozostawienie pojazdu na poboczu 

nieutwardzonym powoduje jego dewastację. Burmistrz poinformował, że jeżeli mieszkaniec 

chce korzystać z zasobów gminnych np. pobocza należy pisemnie zwrócić się o taką 

możliwość do zarządcy drogi, który jest dysponentem tych zasobów, wspólna własność nie 

oznacza „róbta co chceta”. Samochodem można stać przy krawężniku jeżeli nadal będzie 

przejazd i nie ma zakazu, opony można oczyścić, ale musi się chcieć. Kierowca winien znać i 

stosować się do przepisów ruchu drogowego. Jako Marek Rożek mogę pewnych rzeczy nie 

widzieć, ale jako Burmistrz, dysponent powierzonego mi przez Was majątku Gminy  

odpowiadam przed Wami, ale również przed różnego rodzaju instytucjami, choćby za 

gospodarność, porządek, finanse itc. Nie mogę więc obojętnie przechodzić obok zachowań, 

które wpływają na szkodę dla ogółu społeczeństwa. Wszelkie dewastacje zamierzone czy 

nieświadome, wynikające z głupoty czy niewiedzy muszą być wytknięte tym, którzy to robią, 

a celem jest to aby więcej tego nie robili. Wszystkie naprawy: chodników, ławek, koszy, 



  str.7/12   

sprzątanie błota, sprzątanie śmieci poza koszami, w rowach to dodatkowe koszty dla Gminy. 

Przejawy nagannego zachowania trzeba bezwzględnie eliminować, na początku dobrym 

słowem, tłumaczeniem, a jak to nie pomoże, mam nadzieję, że do tego nie dojdzie, to karać. 

Jako dysponent majątku Gminy muszę dbać o wspólne dobro, majątek Gminy, liczę na 

zrozumienie wszystkich tych co postępują niewłaściwie i nieodpowiedzialnie i mam nadzieję, 

że dojdzie do pewnej refleksji nie tylko wśród ludzi, którzy doprowadzają to tej dewastacji, 

ale również do członków ich rodzin, którzy zwrócą im na to uwagę, bo wszyscy z własnej 

kieszeni to pokrywają. Mam nadzieję, że zostałem dobrze zrozumiany i nadal na ulicy z 

niektórymi osobami mówić - Dzień dobry.” 

 

Radny Damian Florczyk poinformował, że jest prezesem Polskiego Związku Wędkarskiego 

Koło 174, ponadto pełni funkcję komendanta społecznego straży rybackiej gdzie działamy na 

wodach powiatu gostyńskiego. Radny stwierdził, że dobrze, że mieszkańcy reagują na śmieci, 

jednak jako Związek Wędkarski w 2017 roku po zmianie Zarządu, w celu poprawy jakości 

środowiskowej nad Zalewem Jeżewo kupiliśmy kontener i z pieniędzy wędkarzy płacimy za 

śmieci. Radny stwierdził, że kultura osób przebywających nad Zalewem podniosła się. Radny 

wyjaśnił, że na tamie są dwa kosze (uliczne) za które odpowiada Nadzór Wodny Wody 

Polskie w Gostyniu, na mocy wewnętrznej umowy Nadzór Wodny przynosi śmieci do 

naszego kontenera. Sytuacja opisana w e-mailu, była jednorazowa, były to śmieci 

przywiezione przez młodzież (opakowania po tajgerach, młodzieżowych piwach i innych z 

MacDonalda). My jako społeczna straż rybacka oprócz przestrzegania przepisów o rybactwie 

śródlądowym, również zwracamy uwagę jeżeli są palone ogniska czy grille, aby nie 

dochodziło do jakiegoś większego w skutkach pożaru. Apelował do osób przebywających nad 

Zalewem jeżeli idą na ryby, korzystają z turystyki to przy stanicy jest kontener i są 

wystawione dwa kosze na odpady na tamie, aby tam wyrzucać odpady. Ponadto radny 

poinformował, że w niedzielę radna Magdalena Przybylak z grupą osób działających na 

naszym terenie, którą koordynuje pani Wioleta Jańczak prowadziły zbiórkę śmieci na terenie 

leśnym Leśnictwa Jeżewo. Poza tym jest jeszcze sprzątanie jesienne, które przez pandemię 

nie mogło być przeprowadzone, jednak są osoby, które indywidualnie biorą worki i zbierają 

śmieci. Radny stwierdził także, że Gmina Borek Wlkp. uczestniczy w zbieraniu śmieci 

poprzez zakup worków, rękawic i odbiór odpadów. Radny poinformował, że Burmistrz nie 

może być „szeryfem”, ponieważ od tego mamy policję. Uważa, że policja powinna być 

częściej w miejscach gromadzenia się ludzi. Radny potwierdził także parkowanie wielu 

samochodów na trawnikach przy ulicy Powstańców Wlkp. w Borku Wlkp. i pewnie na terenie 
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gminy jest wiele takich miejsc. Proponował spotkanie z Kierownikiem Posterunku Policji w 

Borku Wlkp. lub z Naczelnikiem Wydziału Prewencji w Gostyniu w tej sprawie.   

 

Burmistrz wyjaśnił, że ma takie spotkanie w planach i zaprasza radnego jako fachowca w tej 

dziedzinie do współpracy. 

 

Radny Damian Florczyk stwierdził, że na pewno skorzysta z tego zaproszenia. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał, czy kwota 100 zł za odbiór odpadów rolniczych - folii 

była niezależnie od ilości odpadów. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że firma Jopek jest firmą prywatną, sama ustala zasady odbioru odpadów 

i ustaliła sobie kwotę 100 zł  niezależnie od ilości odpadów. Mogło się nawet umówić trzech 

rolników i oddać odpady jako jeden. Firmy korzystają z różnego rodzaju dofinansować, być 

może innym razem będzie inna kwota. 

 

Radny Andrzej Kubiak poinformował, że kwota za odpady była 100 zł, jednak osobno płaciło 

się za odbiór sznurka kwotę 80 zł. 

 

Burmistrz stwierdził, że gdzie indziej płaci się 350 zł. Rolnictwo jest formą działalności 

gospodarczej, a z każdej działalności są inne odpady za które należy zapłacić. Gmina nie 

może takich odpadów zbierać jeżeli nie ma na to żadnych dopłat, czy programów unijnych, 

chyba, że Rada podejmie taką uchwałę. 

 

Radna Magdalena Przybylak poinformowała, że opłata w wysokości 100 zł była za odbiór do 

12 big - bagów, a powyżej była cena wyższa. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Borek Wlkp.  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

Żadnych uwag do w/w sprawozdania nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
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Ad.7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Zapytań również nie było. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Skarbik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię  

Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 270 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 - 2027 

Skarbik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię  

Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr   do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 271 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr    do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

    3) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru      

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Przewodniczący Rady  odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr   do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 272 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr    do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

    4) określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego  

do przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

Przewodniczący Rady  odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 
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b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr   do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 273 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr    do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

    5) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Borek Wlkp. 

Przewodniczący Rady  odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr   do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 274 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr    do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 
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6) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego 

Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po czym otworzył 

dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr   do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/ 272 /2021 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr    do protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Gałczyński Jacek, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman,  Osowicz Artur,  

Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz,  Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.9. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXIX sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Wiesława Wójcik     Tomasz Pawlak 


